
 

Referat af bestyrelsesmøde i Ejerforeningen Sortemosen 

Onsdag d. 7/4 kl. 20.00 i Hyldemosen 16 

 

Referat 

Vi startede med en gennemgang af regnskab 2009 og budget 2011. 

 

1.  Valg af referent 

Mikkel 

2. Godkendelse af sidste referat 

Referatet er godkendt 

3. Nyt fra KAB/Otto  

 Ukrudt i gårdene 

o Gårdene harves og fyldes løbende med grus 

 Legepladsen 

o Legepladsen bibeholdes, da beboerne ikke ønsker haveudvidelse 

alligevel.  

o Der sættes en skraldespand op på legepladsen. 

o Legepladsen åbner omkring 1/5. Der skal faldunderlag og 

legepladsinspektion (godkendelse) 

o Der lægges et dræn ved højen, så der ikke kommer vand i garagen 

 Markvandring 

o Bestyrelsen og Otto planlægger en tur rundt i bebyggelsen. 

4. Udvalg 

a. Trafikudvalg 

b. grønt udvalg 

c. bolignetudvalg 

 Status på undersøgelsen af de eksisterende kabler, hvem følger op? 

Jens tager kontakt til Søren og laver en aftale om at stå i spidsen for projektet. 

5. Renoveringsprocessen  

 Søger penge fra Real Dania til altaner 



Vi har sagt ja tak til at forsøge at få støtte 

6. Antennemasten, orientering  

 I forbindelse med partshøringen om mobilmasten har Borgmester Kjeld Hansen 

 udbedt sig en tilkendegivelse fra Ejerforeningens bestyrelse om, Ejerforeningen 

 Sortemosen har opsagt deres aftale med Telia. 

 En del af diskussionerne er gået på, om KAB kan underskrive vores aftale eller ej. I 

 vores vedtægter står der, at vi selv underskriver med to underskrifter, men i vores 

 administrationsaftale, står der under pkt. 9, at KAB kan underskrive for os. 

 KAB har både pr. mail og pr. telefon fået besked på at indgå en aftale med Telia, 

 hvorfor vi ikke mener, at vi kan undsige os aftalen på det grundlag. 

 Såfremt Herlev Kommune godkender masten, er næste skridt at indgå i en dialog med 

 Telia om evt. alternative løsningsmuligheder. Bestyrelsen vil gerne slå fast, at vi 

 fortsætter arbejdet med at finde en så god løsning som muligt på ”mastesagen”. 

 

7.  Beboersager 

 Intet 

8. Cowboybyens hjemmeside, se bl.a. mail fra Erling d. 29/3 

 Vi aftaler et møde, som kun handler om hjemmesiden. Mikkel skriver mulige datoer 

 ud. 

9. Øvrige opfølgningspunkter 

10. Evt. 

  

 

Referent: Mikkel 


